
Belang van voorliggende voorzieningen 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Wie door onze mooie gemeente loopt ziet wijken die in ontwikkeling zijn. Er wordt gebouwd 

voor nu en de toekomst, ouderen vinden elkaar in een mooie groene omgeving en kinderen 

gaan fietsend van speeltuintje naar speeltuintje. In diezelfde wandeling door de gemeente 

zie je ook meteen onze maatschappelijke uitdagingen. Daklozen, drugsverslaafden en 

personen met onbegrepen gedrag zijn onderdeel geworden van het straatbeeld. Een groot 

aantal inwoners worstelt met eenzaamheid en steeds meer jongeren zijn zoekend naar hun 

plek in de wijk en de samenleving. Als inwoner van deze gemeente én bestuurder van 

Stadlander ervaar ik dagelijks dat de leefbaarheid in onze wijken en dorpen onder druk staat. 

Ik zie de uitdagingen waarmee onze huurders te maken hebben en de impact die dit heeft op 

hun welzijn. 

Vandaag ben ik hier namens de huurders van Stadlander en inwoners van de gemeente 

Bergen op Zoom. Ik doe een oproep te blijven investeren in de voorliggende voorzieningen 

en daar prioriteit aan te geven. Wij zijn bondgenoten in deze gemeente. Wij zijn gezamenlijk 

verantwoordelijk. Ik ben dan ook blij dat de concept ‘Pijlervisie Sociaal en Veilig’ een ambitie 

verwoordt die antwoorden biedt op de uitdagingen die we op sociaal-maatschappelijk vlak 

zien. Die visie kan alleen gerealiseerd worden als de gemeente haar verantwoordelijkheid 

neemt en zorgt voor voldoende financiële middelen. Ik vraag jullie dan ook met klem om 

deze beschikbaar te stellen. Want alleen samen kunnen we zorgen voor leefbare wijken en 

buurten.  

Stadlander voelt en neemt de verantwoordelijkheid voor leefbare wijken en buurten, maar 

we kunnen dit niet alleen. Als alle partijen zich terugtrekken uit de wijken, blijven onze 

huizen, onze huurders en ook wij daar. Wij hebben onze volkshuisvestelijke taak jaren 

geleden al opgerekt met het introduceren van klantbegeleiders. Zij hebben een brede taak 

om huurders die het niet zelf kunnen, zoals het woord al zegt, te begeleiden. Dit blijven we 

doen en tegelijk rekenen we op het bondgenootschap van alle partners in de wijk.  

Preventie is de sleutel tot het oplossen van veel van de eerdergenoemde problemen. Door te 

blijven investeren in preventieve maatregelen kunnen we voorkomen dat kleine problemen 

uitgroeien tot grote crisissen, die ook de openbare orde en veiligheid nadrukkelijk raken. 

Onze gemeente bestaat uit prachtige dorpen, buurten en wijken. Hier ligt onze kracht en ons 

gezamenlijk netwerk. Door dichtbij te werken, kunnen we snel inspelen op de behoeften van 

onze inwoners. Een goed functionerend netwerk is veerkrachtig en kan problemen effectief 

aanpakken. Ik vraag jullie als gemeente om hier prioriteit aan te geven. Dit te blijven 

ondersteunen en waar nodig financieel te vertalen. Want we moeten dit samen willen en 

doen! 

Goede woningen en sociale voorzieningen zijn de bouwstenen van een sterke wijk of buurt. 

In Gageldonk werken we intensief samen en daar plukken we als bondgenoten de vruchten 

van. Laten we deze samenwerking en voorzieningen koesteren en de ruimte en middelen 



geven zodat ze kunnen groeien. Want ons werk in de wijken is nooit klaar. Het uitblijven of 

verminderen van de investering in ons sociaal- en maatschappelijk netwerk, is een rekening 

die later terugkomt én altijd duurder is. We zien dat dit een rekening is die vooral betaald 

wordt door inwoners die het al moeilijk genoeg hebben. Dat moeten we als gemeente en 

bondgenoten niet willen.  

Ik vind, als bestuurder van Stadlander, dat iedereen een thuis verdient, daar waar je je veilig 

voelt en fijn woont. Wij werken daar iedere dag aan én tegelijk kunnen we dat niet alleen. 

Dat vraagt een inzet van alle bondgenoten: zorgorganisaties, welzijnsorganisaties, 

maatschappelijk werk, politie, de woningcorporatie én de gemeente. Laten we 

samenwerken, preventief handelen, en elkaar versterken.  
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